

## **ՌԵՊՈ ԳՈՐԾԱՐՔ՝ ՄԻՋՈՑՆԵՐԻ ԵՐԿԱՐԱԺԱՄԿԵՍ ՏԵՂԱԲԱՇԽՈՒՄ**

Սույն Ռեպո գործարքը՝ «միջոցների երկարաժամկետ տեղաբաշխում» (այսուհետ՝ «Ծառայություն») հանդիսանում է «Ֆրիդոմ Ֆինանս Արմենիա» սահմանափակ պատասխանատվությամբ ընկերության (այսուհետ՝ «Ընկերություն») Գործարար հիմնական պայմանների անբաժանելի մասը, որը հասանելի է հետևյալ հասցեով <https://ffin.am/documents/> («Հիմնական Պայմաններ»), և համապատասխան Ծառայությունները չեն կարող մատուցվել հաճախորդին, քանի դեռ հաճախորդը չի ընդունել Հիմնական պայմանները: Սույն փաստաթղթում այլ կերպ չսահմանված մեծատառով տեքստերը պետք է ունենան Հիմնական պայմաններում դրանց վերագրվող իմաստները:

Այս Ծառայության միջոցով, Ընկերությունը կարող է համաձայնել հաճախորդի հետ Ռեպո գործարք կնքել հաճախորդի համապատասխան հանձնարարականի համաձայն, օրինակ՝ ֆինանսական գործիք, որոնք ժամանակ առ ժամանակ կարող են փոփոխվել Ընկերության կողմից:

### **Ընդհանուր դրույթներ**

Օգտվելով այս Ծառայությունից՝ հաճախորդները կարող են տոկոսագումարներ վաստակել՝ իրենց բրոքերային հաշիվների ազատ երկարաժամկետ մնացորդները տեղաբաշխելու միջոցով:

Հաճախորդներին տոկոսագումարները վճարվում են ծրագրին մասնակցության ժամկետի ընտրության հիման վրա՝ Ընկերությունում Ռեպո գործարքների միջոցով հաշվարկվելիս:

Այս Ծրագրի հիմքում ընկած մեխանիզմը ներառում է ֆինանսական գործիքի գնում՝ տարբեր հաշվարկային ամսաթվերով այն Հաշվի վրա, որտեղից միջոցները հատկացվել են Ծրագրին մասնակցելու համար:

Այս ամսաթվերի միջև Ֆինանսական գործիքի տարբերությունը պետք է ձևավորի ստորև նկարագրված ձևով ստացված տոկոսագումարները:

Ծրագրին մասնակցելու ժամկետը պետք է լինի ֆիքսված՝ 3, 6 կամ 12 ամիս, որն ընտրվում է Հաճախորդի կողմից:

## **1. Ինչպես մասնակցել ծրագրին**

1.1. Ծրագրին մասնակցելու համար հաճախորդը պետք է ուղարկի համապատասխան հանձնարարական Ընկերության պորտալում՝ օգտագործելով էլեկտրոնային առևտրային հարթակը, և նման հանձնարարական ուղարկելուց առաջ հաճախորդը պետք է ընտրի Ծրագրին մասնակցելու ժամկետը, արժույթը և մասնակցության ժամկետին համապատասխանող որոշակի ակնկալվող եկամուտը՝ լրացնելով այդ հանձնարարականի առկա դաշտերը հարթակի անձնական հաշվին (այսուհետ՝ «Ներդրումային հանձնարարական»):

1.2. Հաճախորդը համաձայնում է ընթացիկ ծրագրի պայմաններին և դրույթներին՝ տալով Ներդրումային հանձնարարական:

## **2. Հանձնարարականի կատարումը**

2.1. Ներդրումային հանձնարարականի պետք է իրականացվի համապատասխան ճշգրտման, KID-ի և ընդհանուր պայմանների դրույթներին համապատասխան:

2.2. Հաճախորդը հասկանում, ընդունում և համաձայնում է, որ.

2.2.1. ցանկացած հանձնարարականի կատարումը չի կարող նախապես ճշգրտորեն որոշվել կամ երաշխավորվել և սերտորեն կապված է գործարքի վերաբերյալ կոնտրագենտի պահանջի հետ. և

2.2.2. Ընկերությունը որևէ երաշխիք չի տալիս Ներդրումային որևէ հանձնարարականի կատարման վերաբերյալ:

## **3. Ինչպես է վճարվում եկամուտը**

3.1. Ռեպո գործարքի գործողության ողջ ժամկետի համար տոկոսագումարները հաշվեգրվում են հաճախորդի համապատասխան հանձնարարականի կատարման օրը և վճարվում են նույն օրը առևտրի սահմանակում ունեցող հաճախորդի ենթահաշվին և հասանելի են դառնում հաճախորդին Ռեպո գործարքի գործողության ժամկետի ավարտի օրը Երևանի ժամանակով ժամը 12:00-ին (եվրոյով կամ ԱՄՆ դոլարով):

3.2. Այս համապատասխան հանձնարարականները կարող են տրամադրվել ռեպո գործարքների դրույթների համապատասխանությամբ և պետք է պարունակեն հղումներ դեպի կիրառելի պայմանագրերը, որոնք հասանելի են հետևյալ հասցեով <https://ffin.am/documents/>:

3.3. Փոխանակման գները չեն հրապարակվում, սակայն համապատասխան հանձնարարականի կատարումից հետո կարելի է տեսնել բրոքերային քաղվածքում:

3.4. Ֆինանսական ռեպո գործարքի համար ցանկացած Հաճախորդի հաշիվներից օգտագործված ազատ դրամական միջոցի դիմաց հաճախորդի հաշվին փոխանցված բազային ֆինանսական գործիքների քանակը կլորացվում է դեպի վեր:

3.5. Ֆոնդերի տեղաբաշխման տոկոսադրույքը հիմնված է EUR/USD-ի համար ապահովված Մեկ գիշերվա ֆինանսավորման տարադրամի արժեքի (SOFR) տոկոսադրույքի վրա և պետք է համապատասխանաբար փոփոխվի: Տվյալ պահին տեղաբաշխված միջոցների տոկոսադրույքը սահմանվում է ներդրումային հանձնարարականի ներկայացման պահին՝ Հաճախորդի կողմից ի սկզբանե ընտրված միջոցների տեղաբաշխման ողջ ժամանակահատվածի համար:

3.6. Վճարվող տոկոսները կուտակային չեն և չեն հաշվեգրվի ամեն օր, քանի դեռ չի հասել նվազագույն տոկոսագումարի 0,01 ցենտին:

3.7. Ռեպո գործարքի շրջանակներում բազային ֆինանսական գործիքի գնի տատանումները չեն ազդի ռեպոյի բացման օրը հաշվեգրված և հաշվարկման օրը վճարվելիք տոկոսագումարների վրա:

#### **4. Ի՞նչ է Ռեպո գործարքը**

Ռեպո գործարքով կողմերից մեկը՝ վաճառողը, պարտավորվում է մյուս կողմին՝ գնորդին, պայմանագրով սահմանված ժամկետում որպես սեփականություն փոխանցել արժեթղթեր, իսկ գնորդը պարտավորվում է ընդունել այդ արժեթղթերը և վճարել դրանց դիմաց պայմանագրով սահմանված որոշակի գումար, այնուհետև պայմանագրով սահմանված ժամկետում վաճառողին հետ վաճառել ձեռք բերված արժեթղթերին համարժեք արժեթղթեր, վաճառողն էլ պարտավոր է ընդունել այդ արժեթղթերը և վճարել դրանց դիմաց պայմանագրով սահմանված որոշակի գումար:

#### **5. Արժեքը**

Այս Ծառայությունը տրամադրվում է անվճար, միջնորդավճար չի գանձվում:

#### **6. Կոնտրագենտներ**

Սույն Ծառայության շրջանակում կնքված գործարքների կողմ են հանդիսանում Ընկերության հաճախորդը՝ որպես գնորդ և Ֆրիդոմ Ֆինանս Եվրոպան՝ որպես վաճառող:

#### **7. Ռիսկեր**

7.1. Ռեպոն բարդ ֆինանսական գործիք է և կարող է հարմար չլինել ներդրողների մեծ մասին: Ռեպո գործարք կարող է կնքվել յուրաքանչյուր հաճախորդի հետ, և նման գործարք առաջարկողը Կիրատելի կանոնակարգերի համաձայն պարտավոր է հրապարակել նախնական վաճառքի բացահայտման կարճ փաստաթուղթ («Հիմնական տեղեկատվության փաստաթուղթ» կամ «KID»), որը նպատակ ունի

օգնելու պոտենցիալ ներդրողներին հասկանալու բնույթը, ռիսկերը, ծախսերը, ռեպոյի հնարավոր օգուտներն ու կորուստները՝ համեմատած այլ ներդրումների հետ: Հիմնական տեղեկատվությունը, որը պետք է բացահայտվի KID-ներում, ներառում է. (i) Գործարքի բնույթն ու առանձնահատկությունները, ներառյալ՝ արդյոք հնարավոր է կապիտալ կորցնել. (ii) ռեպոյի ծախսերը և ռիսկի նկարագիրը. և (iii) համապատասխան կատարողական տեղեկատվություն: Այն դեպքում, երբ Ընկերությունը ռեպո գործարքի առաջարկողն է, նման գործարքի համար պատրաստված KID-ը հասանելի է <https://ffin.am/documents> կայքում:

7.2. Ցանկացած ռեպո գործարք ենթարկվում է մի շարք ռիսկերի: Նախքան ռեպո գործարք կնքելը, Հաճախորդը պետք է ուշադիր դիտարկի ռիսկի գործոնները, որոնք կապված են ռեպոյում, գործարքի մյուս կողմի բիզնեսում և այն արդյունաբերության մեջ, որտեղ նա գործում է, ինչպես նաև այստեղ նկարագրված բոլոր այլ տեղեկությունների հետ, համապատասխան KID-ում և այլ նյութերում, որոնք հասանելի են <https://ffin.am/documents> հղմամբ և/կամ էլեկտրոնային առևտրի հարթակի համապատասխան գործիքի էջում՝ ներառյալ ստորև նկարագրված ռիսկի գործոնները, բայց չսահմանափակվելով: Ստորև բերված բոլոր ռիսկերի ցանկը կամ բացատրությունները, որոնց կարող է հանդիպել Հաճախորդը ռեպո գործարք կնքելիս, սպառիչ չէ և ներդրում կատարելիս և պետք է օգտագործվի միայն որպես ուղեցույց:

7.3. Ռեպոները չկարգավորվող արտաբորսայական OTC գործիքներ են, որոնք ենթադրում են կոնտրագենտի վարկային ռիսկ, որի արդյունքում ներդրողները կարող են առերեսվել գործարքի մյուս կողմի ռեպո գործարքով սահմանված համապատասխան պարտավորության չկատարմանը: Կողմերից յուրաքանչյուրը ենթարկվում է շուկայական գնի, տոկոսադրույքի, վարկային ռիսկի, իրացվելիության ռիսկի, արժուրթային ռիսկի և կապիտալի ռիսկի, որը բխում է իր ունեցած ֆինանսական գործիքներից: Ռեպոներով նախատեսված յուրաքանչյուր Կողմերի պարտավորությունները գործարքի մյուս կողմի ենթակայության տակ գտնվող և չսպահովված պարտավորություններ են և դասակարգվելու են pari passu իր մյուս չստորադասված և չսպահովված պարտավորությունների հետ:

7.4. Ռեպոները չեն կարող համապատասխան ներդրում լինել բոլոր ներդրողների համար: Ցանկացած ռեպո գործարք առաջ Հաճախորդը պետք է ինքնուրույն որոշում կայացնի՝ արդյոք որևէ այդպիսի գործարքը համապատասխանում է իր սեփական ներդրումային նպատակներին և փորձին, և ցանկացած այլ գործոն, որը կարող է առնչություն ունենալ այդ ներդրումների հետ կապված: Մասնավորապես, Հաճախորդը պետք է.

1. ունենա բավարար գիտելիքներ և փորձ ռեպոների, ռեպո գործարքի առավելությունների և ռիսկերի ու KID-ներում պարունակվող տեղեկատվության իմաստայից գնահատման համար.

2. հասանելիություն և իմացություն ունենա համապատասխան վերլուծական գործիքներին՝ իր հատուկ ֆինանսական իրավիճակի և իր կողմից դիտարկվող ներդրում(ներ)ի համատեքստում գնահատելու համար ռեպո գործարքները և գործիքի ազդեցությունը Հաճախորդի ընդհանուր ներդրումային պորտֆելի վրա:
3. ունենա բավարար ֆինանսական ռեսուրսներ և իրացվելիություն Ռեպո գործարքների հետ կապված բոլոր ռիսկերը կրելու համար.
4. մանրակրկիտ հասկանալ ռեպոները, հիմքում ընկած արժեթղթերը և հիմքում ընկած պարտավորությունները կարգավորող պայմանագրային փաստաթղթերը և ծանոթ լինել ֆինանսական շուկաների վարքագծին և ցանկացած ֆինանսական փոփոխականի, որը կարող է ազդեցություն ունենալ ռեպոների եկամտաբերության վրա. և
5. կարողանա գնահատել տնտեսական, տոկոսադրույքների և այլ գործոնների հնարավոր սցենարները, որոնք կարող են ազդել Հաճախորդի ներդրումների և կիրառելի ռիսկերը կրելու նրա կարողության վրա:

7.5. Հաճախորդը պետք է նաև խորհրդակցի իր հարկային խորհրդատուի հետ՝ ռեպո գործարքի հարկային հետևանքների վերաբերյալ:

7.6. Ռեպոները չեն ներկայացնում որևէ թողարկողի, տեղեկատու կազմակերպության, երաշխավորի, կառավարչի կամ այլ կապակցված, և Հաճախորդը ռեպոներով որևէ իրավունք չի ունենա դիմելու որևէ այդպիսի թողարկողի, տեղեկատու կազմակերպության, հովանավորի, կառավարիչ կամ այլ կապված անձի: Ռեպոները ոչ մի կերպ չեն երաշխավորվում, հաստատվում կամ խրախուսվում են որևէ թողարկողի, տեղեկատու կազմակերպության, երաշխավորի, կառավարչի կամ այլ կապակցված անձի կողմից որևէ հիմքում ընկած ակտիվի առնչությամբ, և այդպիսի կազմակերպությունները պարտավորություն չունեն հաշվանցելու իրենց գործողությունների հետևանքները ռեպո գործարքի որևէ կողմի վրա:

7.7. Հաճախորդը հասկանում և համաձայնում է, որ եթե վերջինս որոշի դադարեցնել որևէ գործարք մինչև ժամկետի ավարտը (Ինչպես նշված է ստորև), հաճախորդը կարող է, համաձայն փոխանակման կիրառելի պայմանների, ստանալ վաղաժամկետ դադարեցման գումարը, որը փոխանցվել է հաճախորդի հաշվին, բայց առանց դրա վրա հաշվարկված տոկոսագումարների, յուրաքանչյուր դեպքում՝ չներառված ցանկացած կիրառելի հարկեր, Վճարներ, միջնորդավճարներ կամ այլ ծախսեր (ներառյալ բրոքերային վճարները):

7.8. Հաճախորդը հասկանում և համաձայնում է, որ Ընկերությունը, յուրաքանչյուր կոնտրագենտ և նրանց համապատասխան դուստր ձեռնարկությունները տարբեր դերեր են խաղում ռեպո գործարքի կնքման և տարածման հետ կապված: Այս

գործառույթներն իրականացնելիս Ընկերության, յուրաքանչյուր գործընկերոջ և նրանց դուստր ձեռնարկությունների տնտեսական շահերը կարող են կողմնակալ լինել կամ պոտենցիալ հակասել Հաճախորդի՝ որպես փոխանակման ներդրողի շահերին: Բացի այդ, Ընկերության, յուրաքանչյուր գործընկերոջ և նրանց համապատասխան դուստր ձեռնարկությունների բիզնես գործունեությունը, ներառյալ հեջավորումը և առևտրային գործունեությունը, կարող են հանգեցնել նրան, որ նրանց տնտեսական շահերը հակասեն հաճախորդի շահերին: Հնարավոր է, որ ընկերության, յուրաքանչյուր գործընկերոջ և նրանց համապատասխան դուստր ձեռնարկությունների հեջավորման կամ առևտրային գործունեությունը կարող է նրանց համար զգալի շահույթ բերել, մինչդեռ ռեպո գործարքների արժեքը նվազում է:

#### 8. Շահերի բախման բացահայտում

Մենք, Freedom Holding Corp.-ին (FRHC), որը հրապարակված է Nasdaq ֆոնդային բորսայում, ամբողջությամբ պատկանող դուստր ընկերություն ենք, և որպես այդպիսին, մեր մայր ընկերությունը հարակից կողմ է:

Ընդունելով այս Ծրագիրը՝ Հաճախորդը գիտակցում և ընդունում է, որ կարող են առաջանալ շահերի բախումներ, երբ FRHC բաժնետոմսը հանդիսանում է հիմքում ընկած Ֆինանսական գործիքը:

### **Repo Program - “Long-Term Funds Placement”**

This Repo Program - “Long-Term Funds Placement” (further “Program”) forms an integral part of the Freedom Finance Armenia General Terms of Business available at <https://ffin.am/documents/> (“General Terms”), and the relevant Services cannot be provided to the Client unless and until the Client accepts the General Terms. Capitalized terms not otherwise defined herein shall have the meanings ascribed to them in the General Terms.

Subject to this Program, the Company may agree to enter into a transaction with the Client following the relevant Client’s order, such as to buy over-the-counter (OTC) Financial Instrument or currency Long-Term Funds Placement (“Repo”) as may be formed from time to time offered by the Company including execution and settlement of the Repos.

#### **Overview**

Client accounts are eligible to receive interest on long-settled cash balances in their brokerage accounts by participating in this Program.

Interest is paid to clients based on their choice of a participating Term in the Program upon the settlement within the Company through transactions with Repo.

The mechanics behind this Program involve buying a Financial instrument or currency with different settlement dates on an Account(s) from which the funds have been allocated to participate in the Program.

The difference in the currency value or Financial Instrument between these dates shall form the interest earned as it described below.

The participating Term in the Program shall be a fixed period of time 3, 6 or 12 months to be selected by the Client.

---

## **1. How to Participate in the Program**

- 1.1. To participate in the Program, the Client must submit the relevant order on a Company Portal using Electronic Trading Platform, and before submitting such an order, the Client has to choose a participating Term in the Program and relevant to the participating Term certain expected income by filling out available fields within such order in the Member Area of the Platform (further, “Investment Order”).
- 1.2. The Client agreed with the terms and conditions of the current Program by placing the Investment Order.

## **2. Execution of Orders**

- 2.1. The Investment Order shall be executed in accordance with the terms and conditions of the relevant Specification, KID and the General Terms.
- 2.2. The Client understands, acknowledges and agrees that:
  - a) execution of any Order cannot be accurately pre-determined or guaranteed and is closely related to the Counterparty’s demand for the transaction; and
  - b) the Company gives no warranty as to the execution of any Investment Order.

## **3. How is the Income Paid**

- 3.1. Interest for the entire Repo’s Term accrues on the day of the relevant Client’s Order execution and is payable on the same day to the nontrading restricted Client’s subaccount and becomes available to the Client on the Repo expiration day at 12:00 PM Yerevan Time (in EUR or USD).
  - 3.2. These relevant Orders may be provided with respect to currency Repos, Financial Instrument Repos and shall contain references to the applicable contract specifications available at <https://ffin.am/documents/> (“Specification”).
  - 3.3. Repo prices are not published but can be seen in the brokerage statement after the execution of a relevant order. However, one Financial Instrument Repo represents one Financial Instrument.
  - 3.4. The number of underlying Financial Instruments provided and transferred to the Client Account in exchange for used cash from any Client’s accounts for the transaction with the Financial Instrument Repo will be rounded upwards.
  - 3.5. The interest rate for the placement of funds is based on the Secured Overnight Financing Rate (SOFR) for EUR/USD and it shall vary accordingly. The interest rate for the currently placed funds shall be fixed at the moment of submitting the Investment Order for the entire period of placement of the funds, which was initially selected by the Client.
-



- 3.6. The interest payable is non-cumulative and will not be calculated daily until the minimal interest amount of 0.01 cents is reached.
- 3.7. Fluctuating the price of an underlying Financial Instrument under the Financial Instrument Repo transaction will not affect the interest accrued on the Repo opening day and payable on the settlement date.

#### **4. What does Repo mean**

Under the repo contract, one of the parties, the seller, undertakes to transfer securities to the other party, the buyer, as property within the period specified by the contract, and the buyer undertakes to accept these securities and pay a certain amount specified by the contract in exchange for them, and then sell back the purchased securities to the seller within the period specified by the contract equivalent securities, the seller is obliged to accept these securities and pay for them a certain amount defined by the contract.

#### **5. Cost**

This service is provided as a free service, and no commission is charged.

#### **6. Counterparties**

The counterparties under the transactions according to this Program shall optionally be the Client of Freedom Finance Armenia LLC as the buyer and Freedom Finance Europe as the seller.

#### **7. Risks**

- 7.1. The Repo is complex investment products that may not be fitting for all investors. Where a Repo is intended to be distributed to retail investors the manufacturer of such Repo is required under Applicable regulations to publish a short pre-sale disclosure document (“Key Information Document” or “KID”) aimed at assisting potential investors with understanding the nature, risks, costs, potential gains and losses of the relevant Repo in comparison with other investments. The key information to be disclosed in the KIDs includes: (i) the nature and features of the Repo, including whether it is possible to lose capital; (ii) the costs and risk profile of the Repo; and (iii) relevant performance information. Where the Company is the manufacturer of a Repo, a KID prepared in respect of such Repo is available at <https://ffin.am/documents/>.
- 7.2. Any investment in the Repos is subject to a number of risks. Prior to investing in the Repos, the Client should carefully consider risk factors associated with any investment
-

in the Repos, the business of the Counterparty and the industry in which it operates together with all other information contained herein, in the relevant KID and in other materials made available at <https://ffin.am/documents/> and/or at the relevant product page at the Electronic Trading Platform, including, but not limited to the risk factors described below. The following is not an exhaustive list or explanation of all risks which the Client may face when making an investment in the Repos and should be used as guidance only.

- 7.3. The Repos being uncleared off-exchange OTC derivatives entail a counterparty credit risk, whereby investors are exposed to the inability of the Counterparty to perform its obligations under the relevant Repo. Each Counterparty is exposed to market price risk, interest rate risk, credit risk, liquidity risk, currency risk and capital risk arising from the financial instruments it holds. Each Counterparty's obligations under The Repo is unsubordinated and unsecured obligations of the Counterparty and will rank pari passu with its other unsubordinated and unsecured obligations.
- 7.4. The Repos may not be a fitting investment for all investors. Before investing in any Repo, the Client shall make its own determination whether any such investment fits its own investment objectives and experience, and any other factors which may be relevant to it in connection with such investment. In particular, the Client should:
- a) have sufficient knowledge and experience to make a meaningful evaluation of the Repos, the merits and risks of investing in the Repos and the information contained in the KIDs;
  - b) have access to, and knowledge of, appropriate analytical tools to evaluate, in the context of its particular financial situation and the investment(s) it is considering, an investment in the Repos and the impact the products will have on the Client's overall investment portfolio;
  - c) have sufficient financial resources and liquidity to bear all of the risks of an investment in the Repos;
  - d) understand thoroughly the contractual documentation governing Repos, underlying securities and underlying obligations and be familiar with the behavior of financial markets and of any financial variable which might have an impact on the return on the Repos; and
  - e) be able to evaluate possible scenarios for economic, interest rate and other factors that may affect the Client's investment and its ability to bear the applicable risks.
- 7.5. The Client shall also consult the Client's own tax adviser as to the tax consequences of investments in the Repos.
- 7.6. The Repos do not represent a claim against any issuer, reference entity, sponsor, manager or other connected person in respect of their underlying assets and the Client will not
-



have any right of recourse under the Repos to any such issuer, reference entity, sponsor, manager or other connected person. The Repo is not in any way sponsored, endorsed or promoted by any issuer, reference entity, sponsor, manager or other connected person in respect of any underlying asset and such entities have no obligation to take into account the consequences of their actions on any party to the Repos.

7.7. The Repos involve liquidity risk as there is no exchange market on which to close out an open position. It may be impossible to liquidate the existing position and/or to assess the value of the position arising from a Repo.

7.8. The Client understands and agrees that if the Client decides to terminate any Repo before maturity (as specified below) the Client may, under the applicable Repo terms, receive an early termination amount credited back to the Client's Account, but no Interest Amount accrued thereto, in each case less any applicable taxes, fees, commissions, or other costs (including brokerage fees).

#### **8. Disclosure of Conflict of Interest**

We are a wholly owned subsidiary of Freedom Holding Corp. (FRHC), a public company listed on the Nasdaq stock exchange, and as such, our parent company is a related party.

By accepting this Program, the Client acknowledges and accepts that there may be inherent conflicts of interest when an FRHC stock represents the underlying Financial Instrument.



### **Программа РЕПО - «Размещение долгосрочных средств»**

Данная РЕПО сделка – «Размещение долгосрочных средств» (далее «Услуга») является неотъемлемой частью Общих условий ведения бизнеса «Фридом Финанс Армения», доступная по адресу: <https://ffin.am/documents/> («Общие условия»), и соответствующие Услуги не могут быть предоставлены Клиенту до тех пор, пока Клиент не примет Общие условия. Термины, написанные с заглавной буквы и не определенные в настоящем документе иначе, имеют значения, присвоенные им в Общих условиях.

В соответствии с настоящей Программой Компания может согласиться заключить сделку с Клиентом по соответствующему поручению Клиента, например, купить внебиржевой (ОТС) финансовый инструмент или долгосрочное размещение валютных средств («РЕПО») которые могут время от времени предлагаться Компанией, включая исполнение и расчет сделок РЕПО.

#### **Основные положения**

Используя эту услугу, клиенты могут зарабатывать проценты, инвестируя бесплатные долгосрочные остатки на свои брокерские счета.

Проценты выплачиваются клиентам на основании их выбора Срока участия в Программе при расчете внутри Компании посредством сделок РЕПО.

Механизм этой Программы предполагает покупку Финансового инструмента или валюты с разными датами расчетов на Счете(ах), с которого были выделены средства для участия в Программе.

Разница в стоимости валюты или финансового инструмента между этими датами образует проценты, полученные, как описано ниже.

Срок участия в Программе представляет собой фиксированный период времени в 3, 6 или 12 месяцев по выбору Клиента.

#### **1. Как принять участие в программе**

1.1 Для участия в Программе Клиенту необходимо отправить соответствующее поручение на Портале Компании с использованием Электронной торговой

платформы, и перед отправкой такого поручения Клиент должен выбрать Срок участия в Программе и соответствующий Срок участия определенный ожидаемый доход, заполнив доступные поля в рамках поручения в Личном кабинете Платформы (далее «Инвестиционное поручение»).

1.2. Клиент соглашается с условиями действующей программы, отправляя Инвестиционное поручение.

## **2. Исполнение поручений**

2.1. Инвестиционное поручение исполняется в соответствии с условиями соответствующей Спецификации, KID и Общих условий.

2.2. Клиент понимает, признает и соглашается, что:

2.2.1. исполнение любого поручения не может быть точно заранее определено или гарантировано и тесно связано с требованием Контрагента по сделке; и

2.2.2. Компания не дает никаких гарантий относительно исполнения каких-либо Инвестиционных поручений.

## **3. Как выплачивается доход**

3.1. Проценты за весь Срок РЕПО начисляются в день исполнения соответствующего поручения Клиента и подлежат выплате в тот же день на неторговый субсчет Клиента с ограниченным доступом и становятся доступными Клиенту в день окончания срока РЕПО в 12:00 по ереванскому времени (в Евро или долларах США).

3.2. Соответствующие поручения могут быть предоставлены в отношении валютного РЕПО и РЕПО с финансовыми инструментами и должны содержать ссылки на применимые спецификации контрактов, доступные по адресу <https://ffin.am/documents/> («Спецификация»).

3.3. Цены РЕПО не публикуются, но их можно увидеть в брокерской выписке после исполнения соответствующего поручения. Однако одно РЕПО с финансовыми инструментами представляет собой один финансовый инструмент.

3.4. Количество базовых финансовых инструментов, предоставленных и переведенных на Счет Клиента в обмен на использованные денежные средства с любых счетов Клиента для сделки с РЕПО с финансовыми инструментами, будет округлено в большую сторону.

3.5. Процентная ставка для размещения средств основана на ставке обеспеченного финансирования овернайт (SOFR) для EUR/USD и может изменяться соответствующим образом. Процентная ставка по размещенным в настоящий момент средствам фиксируется на момент подачи Инвестиционного поручения на весь период размещения средств, который изначально был выбран Клиентом.

3.6. Подлежащая уплате проценты не суммируются и не будут рассчитываться ежедневно до тех пор, пока не будет достигнута минимальная сумма процентов в 0,01 цента.

3.7. Изменение цены базового Финансового инструмента по сделке РЕПО с финансовыми инструментами не повлияет на проценты, начисленные в день открытия РЕПО и подлежащие выплате в дату расчетов.

#### **4. Что означает РЕПО**

По договору РЕПО одна из сторон - продавец обязуется передать ценные бумаги другой стороне - покупателю в собственность в течение срока, установленного договором, а покупатель обязуется принять эти ценные бумаги и в обмен на них уплатить сумму, определенную договором РЕПО, а затем продать обратно продавцу купленные ценные бумаги в течение срока, предусмотренного договором, эквивалентной ценной бумаге, продавец обязан принять эти ценные бумаги и уплатить за них сумму, определенную договором.

#### **5. Стоимость:**

Данная услуга предоставляется бесплатно, комиссия не взимается.

#### **6. Контрагенты**

Контрагентами по сделкам по настоящей Программе по выбору могут быть Клиент ООО «Фридом Финанс Армения» в качестве покупателя и «Фридом Финанс Европа» в качестве продавца.

#### **7. Риски:**

7.1. РЕПО – это сложный инвестиционный продукт, который может подойти не всем инвесторам. Если сделка РЕПО предназначена для распространения среди розничных инвесторов, производитель такого РЕПО обязан в соответствии с Применимыми правилами опубликовать краткий документ о раскрытии информации перед продажей («Документ с ключевой информацией» или «KID»), направленный на то, чтобы помочь потенциальным инвесторам понять природу,

риски, затраты, потенциальные прибыли и убытки соответствующего РЕПО по сравнению с другими инвестициями. Ключевая информация, которая должна быть раскрыта в KID, включает в себя: (i) характер и особенности РЕПО, включая возможность потери капитала; (ii) затраты и профиль рисков РЕПО; и (iii) соответствующую информацию о результатах деятельности. Если Компания является производителем РЕПО, KID, подготовленный в отношении такого РЕПО, доступен по адресу <https://ffin.am/documents/>.

7.2. Любые инвестиции в РЕПО подвержены ряду рисков. Прежде чем инвестировать в операции РЕПО, Клиент должен тщательно рассмотреть факторы риска, связанные с любыми инвестициями в операции РЕПО, бизнесом Контрагента и отраслью, в которой он работает, а также всю другую информацию, содержащуюся в настоящем документе, в соответствующем KID и других материалах доступных по адресу <https://ffin.am/documents/> и/или на соответствующей странице продукта на Электронной торговой платформе, включая, факторы риска, описанные ниже. Нижеследующее не является исчерпывающим списком или объяснением всех рисков, с которыми может столкнуться Клиент при инвестировании в операции РЕПО, и должно использоваться только в качестве руководства.

7.3. РЕПО, являющееся неясными внебиржевыми производными финансовыми инструментами, влечет за собой кредитный риск контрагента, в результате чего инвесторы подвергаются неспособности Контрагента выполнить свои обязательства по соответствующему РЕПО. Каждый Контрагент подвержен риску рыночных цен, риску процентных ставок, кредитному риску, риску ликвидности, валютному риску и риску капитала, возникающему в связи с финансовыми инструментами, которыми он владеет. Обязательства каждого Контрагента по Сделке РЕПО являются несубординированными и необеспеченными обязательствами Контрагента и будут приравниваться к другим несубординированным и необеспеченным обязательствам.

7.4. РЕПО могут не подходить для всех инвесторов. Прежде чем инвестировать в любое РЕПО, Клиент должен самостоятельно определить, соответствует ли такая инвестиция его собственным инвестиционным целям и опыту, а также любым другим факторам, которые могут иметь для него значение в связи с такими инвестициями. В частности, Клиент должен:

- 1) иметь достаточные знания и опыт для проведения значимой оценки РЕПО, преимуществ и рисков инвестирования в РЕПО и информации, содержащейся в KID;

- 2) иметь доступ и знание соответствующих аналитических инструментов для оценки в контексте своего конкретного финансового положения и инвестиций, которые он рассматривает, инвестиции в РЕПО и влияние продуктов на общий инвестиционный портфель Клиента;
- 3) иметь достаточные финансовые ресурсы и ликвидность, чтобы нести все риски инвестиций в РЕПО;
- 4) тщательно понимать договорную документацию, регулирующую операции РЕПО, базовые ценные бумаги и базовые обязательства, а также быть знакомым с поведением финансовых рынков и любой финансовой переменной, которая может повлиять на доходность операций РЕПО;
- 5) иметь возможность оценить возможные сценарии экономики, процентной ставки и других факторов, которые могут повлиять на инвестиции Клиента и его способность нести соответствующие риски.

7.5 Клиент также должен проконсультироваться со своим налоговым консультантом относительно налоговых последствий инвестиций в РЕПО.

7.6. РЕПО не представляет собой требования к какому-либо эмитенту, базовой организации, спонсору, менеджеру или другому связанному лицу в отношении их базовых активов, и Клиент не будет иметь никаких прав регресса по сделкам РЕПО к любому такому эмитенту, справочной организации, спонсору, менеджеру или другому связанному лицу. РЕПО никоим образом не спонсируется, не одобряется и не продвигается каким-либо эмитентом, справочной организацией, спонсором, менеджером или другим связанным лицом в отношении любого базового актива, и такие организации не обязаны принимать во внимание последствия своих действий для любой стороны РЕПО.

7.7. Операции РЕПО сопряжены с риском ликвидности, поскольку отсутствует биржевой рынок, на котором можно было бы закрыть открытую позицию. Ликвидация существующей позиции и/или оценка стоимости позиции, возникающей в результате РЕПО, может оказаться невозможным.

7.8 Клиент понимает и соглашается с тем, что если Клиент решит прекратить какое-либо РЕПО до наступления срока погашения (как указано ниже), Клиент может, в соответствии с применимыми условиями РЕПО, получить сумму досрочного прекращения, зачисленную обратно на Счет Клиента, но без начисленной суммы процентов начисленных на нее, в каждом случае за вычетом любых применимых налогов, сборов, комиссий или других расходов (включая брокерские сборы).



## **8. Раскрытие конфликта интересов**

Мы являемся дочерней компанией Freedom Holding Corp. (FRHC), публичной компании, акции которой котируются на фондовой бирже Nasdaq, и поэтому наша материнская компания является связанной стороной.

Принимая настоящую Программу, Клиент признает и соглашается с тем, что может возникнуть конфликт интересов, когда акции FRHC представляют собой базовый финансовый инструмент.